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Kommunledningskontoret 
 

  
Till  Kommunstyrelsen 

  
  

Förslag på hantering av initiativärende laddstolpar 

Förslag till beslut 
Kommunledningskontoret föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott besluta att bifalla 
initiativärendet och ge kommunledningskontoret i uppdrag att: 
- återkomma med hur det ser ut med laddinfrastrukturen i Vaggeryds kommun 
- återkomma med en kostnadsberäkning för införandet av laddstolpar enligt gällande lag 

Sammanfattning av ärendet 
Emil Petersson (SD) lämnade ett initiativärende om laddstolpar vid kommunstyrelsens 
sammanträde 2024-05-07. Initiativärendet innebär att svara på frågan hur det ser ut med 
laddinfrastrukturen i Vaggeryds kommun samt utreda kostnaden för att uppfylla plan- och 
bygglagen om att det ska finnas ett visst antal parkeringsplatser vid bostadshus och andra 
byggnader. Initiativärendet lämnades till kommunledningskontoret för beredning.  
 
Kommunledningskontoret föreslår att initiativärendet bifalls och att kommunledningskontoret 
återkommer med svar på frågorna hur det ser ut med laddinfrastrukturen i Vaggeryds 
kommun samt med en kostnadsberäkning för införandet av laddstolpar enligt gällande lag. 
Fler förvaltningar och kommunala bolag är involverade i frågan. Kommunledningskontorets 
bedömning är att ärendet kan återrapporteras till kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-11-20. 

Beslutet ska skickas till 
Kommunledningskontoret 

 

Handläggare 
Handläggare på ärendet Lina Larsson, miljö- och hållbarhetsstrateg 

Ansvarig chef Torbjörn Åkerblad, kanslichef och biträdande kommundirektör 
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